

1. Shukran E- Gift Card is Valid for 365 day from the date of issue. 2. Shukran E- Gift Card is redeemable across participating Landmark Group Brand Physical stores i.e. Centrepont, Babyshop, Splash, Shoemart, Lifestyle, Max, Home Centre, Shoexpress, Pablosky, Carluccio's, Max's Restaurants across Qatar. 3. Shukran E- Gift Card cannot be exchanged for cash either in full or part. 4. Shukran E- Gift Card is part redeemable. Hence same Card can be used in multiple shopping trips across all participating Landmark Group Brand Stores across Qatar. 5. Should the purchase value exceed the value of the Gift Card, the differential value should be paid by the customer who redeems the Gift Card. 6. No replacement / compensation are permissible / payable for lost E- Gift Card. 7. Mutilated or defaced E- Gift Card will not be honored. 8. E- Gift Card issued cannot be returned or refund. 9. Items purchased by the E- Gift Card are refundable, as per the refund and exchange policy of the store. 10. Shukran E- Gift Card is governed by the Shukran Gift Card T & C in force from time to time. 11. For balance enquiry, expiry, store location & detail T & C visit www.shukran.com/giftcard or call +974-44024000 (toll free) 12. Up to maximum of only 5 GC's are allowed for redemption

نم 365 يوم 1. شوكران إي- كارت هيا صالحة لمدة 365 يوم من تاريخ إصداره. 2. شوكران إي- كارت هيا قابلة للاستبدال في جميع المتاجر الفعلية التابعة لمجموعة لاندمارك عبر قطر، مثل: سنتر بونت، بيبشوب، سplash، شومارت، لايف ستايل، ماكس، هايم سنتر، شو إكسپرس، بابلوسكي، كارلوتشيو، ماكس رستاورانتس عبر قطر. 3. شوكران إي- كارت لا يمكن التبادل به مقابل نقد، سواء كلياً أو جزئياً. 4. شوكران إي- كارت هيا قابلة للاستبدال. لذلك يمكن استخدامها في رحلات تسوق متعددة عبر جميع المتاجر التابعة لمجموعة لاندمارك في قطر. 5. إذا تجاوزت قيمة المشتريات قيمة الكارت، فيجب على العميل دفع الفرق. 6. لا يوجد استبدال / تعويض في حالة فقدان إي- كارت. 7. إي- كارت التالف أو المتلف لن يقبل. 8. إي- كارت الصادرة لا يمكن إعادته أو استرجاعه. 9. البضائع المشتراة بإي- كارت قابلة للاسترجاع، وفقاً لسياسة الإرجاع والتبادل الخاصة بالمتجر. 10. شوكران إي- كارت تحكمها شروط وأحكام شوكران كارت هيا نافذة في أي وقت. 11. للاستعلام عن الرصيد، انتهاء الصلاحية، موقع المتجر والتفاصيل، يرجى زيارة www.shukran.com/giftcard أو الاتصال بـ +974-44024000 (خط مجاني). 12. لا يمكن استخدام أكثر من 5 كارتات في عملية استبدال واحدة.